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Jaaroverzicht 2023 “Les boules fleuries” 

INLEIDING 

Al bij de start van 2023 was al duidelijk dat voor het bestuur drukke tijden zouden 

aanbreken. De Statuten zijn inmiddels aangepast met de invoering van ‘Lid van 

Verdienste’ en zijn op 6 januari de notaris gepasseerd. Ook de energietransitie stond 

voor de deur met de daarbij behorende energiebezuinigingen. 

Ondertussen had Huug Tielemans aangegeven bij de eerstvolgende Algemene Leden-

vergadering te stoppen als voorzitter. We moesten dus op zoek naar een nieuwe 

voorzitter, overigens ook naar een bestuurslid wedstrijdzaken, omdat deze functie 

inmiddels vacant was. Bovendien was er behoefte aan uitbreiding van het bestuur in de 

vorm van bestuurslid kantinebeheer. 

Er was al besloten te stoppen met het clubblad. Dat betekent dat de website 

inhoudelijk aangepast moest worden, sowieso in verband met onze sponsoren.  

We moesten dus nadenken op welke manier we onze leden van informatie gingen 

voorzien. 

EVENEMENTEN 

• Op 7 januari kon weer voor het eerst sinds 

2020 een nieuwjaarsreceptie plaatsvinden. 

Twee jaar hebben we dit evenement moeten 

missen vanwege de corona-epidemie.  

Cees van der Haar heeft met assistentie van 

Frans Arrachart bijna 300 oliebollen voor dit 

evenement gebakken. Ze waren overheerlijk! 

Ook vond tijdens deze bijeenkomst een 

feestelijke prijsuitreiking plaats van  

•    De winnaars van de diverse interne   

•    competities    
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• De Algemene Ledenvergadering vond 

plaats op 21 februari. Er waren 53 leden 

aanwezig. Er werden bloemen uitgedeeld 

aan Taco Ringma, Frans Snaar en Carla 

Weijers voor hun jarenlange inzet voor Les 

boules fleuries. Ook Mien Grimbergen, 

George Lengers, Kor Middel, Teun van der 

Plas, Wim Roeloffs en Carl Romijn hebben 

bloemen gekregen omdat zij allen 25 jaar lid 

van Les boules fleuries waren.  
  

• In deze Algemene Ledenvergadering werd afscheid genomen van Huug Tielemans, 

die ruim acht jaar voorzitter geweest is. Rob van der Zwet nam de voorzitters-

hamer van Huug over. Arie Imthorn werd herkozen als secretaris, terwijl Nita 

Schutter gekozen werd als bestuurslid (ad interim) in de vacature wedstrijdzaken. 

Ed Bennis werd gekozen als nieuw bestuurslid kantinebeheer.                    

Bovendien werd in deze Algemene Leden Vergadering aan de aanwezige leden een 

mandaat gevraagd voor de investeringsbegroting die nodig was voor de energie- 

beheersing en de financiering daarvan. 
 

• In deze eerste drie maanden van dit jaar werden voorbereidingen getroffen om 

afscheid te nemen van het clubblad en was het dus noodzakelijk de website te 

reorganiseren. Het clubblad heeft dertig jaar dienstgedaan en was uitgegroeid tot 

een kleurrijk blad. Deze reorganisatie was ook nodig om de adverteerders de 

gelegenheid en ruimte te geven om een banner op de website te plaatsen. 
 

• Op 25 maart werd in de 

Nederlandse Petanque 

Competitie (NPC) het 

kampioenschap behaald van 

Lbf-1 in de 4e divisie en 

promoveerde dit team hierdoor 

naar de landelijke 3e divisie. 

Blijkbaar was het voor Lisser 

Nieuws zo’n belangrijke 

gebeurtenis dat het vermeld 

werd in het jaaroverzicht van 

dit weekblad. 
  

• Op 1 april heeft Elly Bennis de clinics van Jan van Vliet overgenomen. Jan heeft 

dat jarenlang met veel plezier gedaan. Bedankt Jan! Noodgedwongen heeft onze 

penningmeester Marian Nederlof het weer van Elly overgenomen, zodat deze 

functie in feite tot op heden vacant is. 
 

• In de eerste week van april zag het eerste digitale  informatiebulletin het 

levenslicht. In feite is dit informatiebulletin de opvolger van de nieuwsbrieven die in 

de coronatijd zijn ontstaan. Deze digitale informatiebulletin is een stuk uitgebreider 

en was ook noodzakelijk om de leden regelmatig van informatie te voorzien. 
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• Ook dit jaar werden weer open 

dagen georganiseerd op drie 

achtereenvolgende zondagen     

30 april, 7 en 14 mei.  

Onder deskundige leiding werden 

de eerste beginselen van het jeu-

de-boulen bijgebracht.  

Dit om de naamsbekendheid te 

vergroten en wellicht nieuwe 

leden aan te trekken. Jammer is 

het dat er weinig deelnemers zijn 

blijven ‘hangen’. 
 

 

• Op zaterdag 13 mei was ons Boulodrôme het domein van Ruud Doezie die op deze 

dag een benefiettoernooi voor het  Alpe d’HuZes organiseerde. Dit was in het 

kader van het Koningin Wilhelmina Fonds (KWF) om zoveel mogelijk geld op de 

halen voor het kankerfonds. 
 

• Op vrijdag 19 mei werd het reeds ingeburgerde Kommeetoernooi gehouden, 

waarbij een lid een niet-lid kon meenemen met de bedoeling natuurlijk dat de 

‘meespeler’ ook lid wordt. Dit toernooi werd op 25 augustus nog eens herhaald. 
 

• Begin juni kwam het derde nummer van het digitale informatiebulletin uit onder de 

naam “Fleurig Nieuws”. Deze naam is bedacht door Hans van der Geest en Frans 

Dames en begint zo langzamerhand een begrip te worden binnen de club. 
 

• Op zaterdag 17 juni was Les boules fleuries gastheer van het door de bond 

georganiseerde ZaMi competitie. Deze competitie vindt bij diverse verenigingen  

plaats. Bijna 100 topspeelsters en topspelers bevolkten het Boulodrôme.          

Onder uitzonderlijke zomerse omstandigheden werd om de punten gestreden. 
 

• Op woensdag 28 juni zijn we gestart met het boulen met introducés waarbij op   

vrije speelavonden elk lid onder bepaalde voorwaarden introducés kan meenemen. 
Zo kunnen ze ervaren hoe leuk het spelletje is en kan het spelen gecombineerd 

worden met een hapje en een drankje. 
 

• Dat jeu-de-boule eigenlijk een zomersport is blijkt wel uit de vele activiteiten die de 

commissie wedstrijdzaken in de zomermaanden georganiseerd heeft. Vele leden 

deden mee aan de diverse toernooien zoals het Quatorze Juillet toernooi, het 

Zomaer toernooi, de Midzomeravond toernooien en de drie sponsortoernooien, zoals 

het Mokkatoernooi (zonder sponsor), het van Dongentoernooi en het Baaijtoernooi. 
 

• Tijdens het jaarlijkse “Lisse Open” op zaterdag 19 augustus was het prima weer 

met een goed deelnemersveld van diverse gerenommeerde spelers.   

De meeste deelnemers weten elk jaar de weg naar “Lisse Open” te vinden en zijn 

elk jaar van de partij. Dit jaar waren ook wat nieuwe gezichten te zien en uiteraard 

waren  de Lbf-spelers in groten getale aanwezig. 
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• In het kader van 825 Jaar Lisse 

vond op een regenachtige zaterdag 

26 augustus de Sport- en Cultuur-

markt plaats en natuurlijk gaf Les 

boules fleuries acte de présance,   

als één van de pakweg 50 andere 

verenigingen en organisaties.  

Dit evenement vond plaats bij de 

Waterkanten en het Fioretti College. 

Er werden zelfs twee professionele  

boulesbanen aangelegd met twee 

kraampjes ernaast, ingericht voor 

promotie- en informatiemateriaal. 
 

 

• Opvallend was dat veel mensen geen idee hadden over het bestaan van Les boules 

fleuries, laat staan dat men weet waar onze locatie zich bevindt. De voor deze 

activiteit gemaakte plattegrond gaf uitkomst en de flyers deden de rest. Een leuk 

moment was dat de speaker aankondigde dat onze Nederlandse kampioenen Bart 

en Dennis een  demonstratie zou geven. Dat deden ze met verve. 
 

• Na dagenlang regenen vond het 

HDV-toernooi plaats op zondag 

24 september onder een 

strakblauwe hemel. 188 personen 

zijn op dit toernooi afgekomen en 

hebben een schitterende dag 

beleefd. De prima organisatie van 

de commissie wedstrijdzaken met 

behulp van de vele vrijwilligers 

hebben daar zeker aan 

bijgedragen.  

• Op zaterdag 28 oktober vond de medewerkersdag plaats. De ± 90 vrijwilligers 

verdienden het om in het zonnetje gezet te worden. Het programma was een 

combinatie van het traditionele BBB (boulen, bingo en buffet). Boulen en bingo 

deden we in twee sessies, waarna ze getrakteerd werden op een voortreffelijk buffet 

van onze kersverse sponsor King Lao.  
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• Op dinsdag 28 november vond een tweede Algemene Ledenvergadering plaats, 

waarbij 55 leden aanwezig waren. In deze vergadering werd door het bestuur 

verantwoording afgelegd over de gedane investeringen en werden achtereenvolgens 

de aanpassingen in het Huishoudelijk Reglement, de contributie voor 2024 en de 

begroting voor 2024 vastgesteld. Freek Duineveld werd in deze vergadering 

benoemd als bestuurslid kantinebeheer in de vacature die in april ontstaan is. 

Een bijzonder moment was het voor Huug Tielemans en Rina Weijers die beiden 

benoemd werden tot ‘Lid van Verdienste’. 

LEDEN 

• Het ledental was in 2023 wederom teruggelopen van 231 leden naar 221 leden. 

Deze geringe terugloop is deels het gevolg van het na-ijl effect van de corona-

epidemie. Er zijn 17 leden bijgekomen en er hebben 23 leden hun lidmaatschap 

opgezegd. De oorzaak daarvan ligt voornamelijk in gezondheidsredenen en 

lichamelijk ongemak; soms hebben mensen opgezegd vanwege persoonlijke en 

huiselijke omstandigheden. Er zijn in 2023 4 leden overleden, namelijk Wouter 

Jansen, Wendy Hoornsman, Hans-Peter Lindhout en Piet Zirkzee. 
  

• Wellicht is het interessant om te weten in hoeverre de verschillende dagen door de 

leden werden bezocht. In onderstaande grafiek is te zien dat de dinsdag de 

populairste dag is en dat er een lichte stijging te zien is ten opzichte van 2022. 
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ORGANISATIE 

• Ook in 2023 heeft het bestuur enige wijzigingen ondergaan. Huug Tielemans is 

afgetreden als voorzitter; Rob van der Zwet heeft zijn plaats overgenomen.  

Arie Imthorn is herbenoemd tot secretaris, Marian Nederlof is penningmeester 

gebleven. Ook Koos van Dijk is bestuurslid accommodatiebeheer gebleven.  

Nita Schutter is voorlopig tot bestuurslid wedstrijdzaken benoemd. Het bestuur is 

uitgebreid met een bestuurslid kantinebeheer. Ed Bennis is tot deze functie 

benoemd; later in het jaar heeft Freek Duineveld deze functie overgenomen.  

Omdat Rob van der Zwet voorzitter is geworden heeft Huug Tielemans zijn taak in 

de continuïteitscommissie overgenomen.  
 

• De commissie wedstrijd-

zaken bestond uit Nita 

Schutter (voorzitter), Frans 

Dames, Leonie van Engelen, 

Ron Heus, Rob de Kruijff en 

Cees Vesseur. Aan het einde 

van het jaar is Ruud de 

Groot toegetreden, terwijl 

Leonie van Engelen deze 

commissie heeft verlaten.  

• Huug Tielemans heeft zich aan het begin van het jaar teruggetrokken uit de  

kantinecommissie waarbij Ed Bennis in eerste instantie zijn vervanger werd.  
Later heeft Freek Duineveld de plaats van Ed Bennis overgenomen en is de 

coördinator van deze commissie geworden. Samen met Frans Arrachart deed hij ook 

de inkoop. Verder bestond de kantinecommissie uit Marianne Distelbrink en Yvonne 

Heus. Rina Weijers is gestopt met de coördinatie van de barbezetting.  
 

• Het bouwkundig onderhoud van het Boulodrôme werd wederom geleid door Koos 

van Dijk met z’n vaste medewerkers Gerard Arrachart (1) en Peter van Dijk.  

Op afroep waren Gerard Arrachart (2) en Paul Verhaar regelmatig inzetbaar.  

Alle bouwkundige werkzaamheden, zoals de fietsenstalling, werden volgens 

uitgevoerd door onze eigen mensen. Geen aannemer is hier aan de pas gekomen. 
 

• De groenvoorzieningen werden verzorgd door Frans Arrachart, Arie Imthorn, Paul 

Meeuwissen, Bert van der Poel en Klaas Tanis. In de loop van het jaar heeft Arie 

Imthorn zich meer ontfermd over het onderhoud van de boulesballen en heeft Klaas 

Tanis zich gemeld voor het onderhoud van de beelden. De binnen- en 

buitenbanen werden onderhouden door Peter Bisschops, Peter van Dijk, Paul 

Meeuwissen en Nico Warmerdam.  
 

• Frans Dames, Ruud de Groot, Peter Koome en Rob de Kruijff verzorgden het 

vloerenonderhoud, terwijl de binnen- en buitenbeglazing schoongehouden 

werd door Ina Arrachart, Nel Arrachart, Alie Bisschops, Frans van der Kraan, Marga 

van der Poel en Rina Weijers. Dit jaar zijn Ingrid en Hans Roubos ingezet om de 

keuken en het bargebeuren regelmatig een goede beurt te geven. 
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• Koos van Dijk zorgde ook voor het 

rooster van de 25 interieur-

verzorgers. Dit lijkt veel, maar 

als je nagaat dat het sanitair en 

het entreegebeuren twee keer per 

week worden schoongehouden is 

deze groep aan de magere kant. 

Zeg nu zelf, zoveel werk is het nu 

ook weer niet, ½ uurtje per keer! 

    Veel handen maken licht werk!  
 

• Of je nu wilt of niet, digitale communicatiemiddelen gaan een steeds 

belangrijkere rol spelen voor de club. Nu het clubblad tot het verleden behoort 

waren de leden aangewezen tot de website. Deze website is door Frans Snaar 

helemaal gemoderniseerd en hij zorgde ervoor dat de website up-to-date bleef.   

Kor Middel was verantwoordelijk voor het technisch gedeelte van de website.  

Arie Imthorn startte met ‘Fleurig Nieuws’ en zorgde ervoor dat dit digitale 

informatiebulletin van het bestuur naar de leden verstuurd werden. 
 

• Om de Jeu de Boules sport wat populairder te maken en om nieuwe leden te werven 

werden open dagen georganiseerd. Deze open dagen werden verzorgd door Frans 

Dames, Peter Koome, Koos van Leeuwen en Frans Snaar. 
 

• Ook in 2023 werd in het 

winterseizoen gratis trainings-

avonden georganiseerd.    

Voor leden die zich willen 

bekwamen in deze jeu de 

boules sport waren deze 

avonden een mooie aanvulling 

op het lidmaatschap.        

Frans Dames, Frans Snaar en 

Koos van Leeuwen leerden hen 

de fijne kneepjes in de 

basistrainingen en de 

inlooptrainingen. 
 

 

 

• Extra waardering is weggelegd  voor André Distelbrink, die elke keer bijzondere 

toernooien uit de hoge hoed toverde zoals het Jokertoernooi, Tridotet toernooi,  

het Eeuwige Roem toernooi en nu weer het Tombolatoernooi.  

Bij de Eeuwige Roemtoernooi op de tweede vrijdagmiddag van de maand trakteert 

Marianne Distelbrink de deelnemers op de meest lekkere hapjes.  

• Marian Nederlof is in 2023 contactpersoon geworden van de clinics. Dus als je wat 

te vieren had of je had een familiefeestje kon je bij haar terecht. Zij kon daarbij een 

beroep doen op een vaste groep barmedewerkers en instructeurs, want bij een Jeu 

de Boule vereniging wordt er gebould, ook bij een feestje. 
 

• Dat ook in 2023 bij Les boules fleuries de sociale contacten hoog in het vaandel 

stonden is de verdienste van Marga van der Poel. Zij zorgde in het kader van Lief 

en Leed voor kaarten aan langdurig zieken. Bij uitvaarten waren meestal wel leden 

van de club aanwezig en ook het bestuur gaf dan acte de présance. 
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• Vermeldenswaardig zijn de maandelijkse speelavonden van de Zevensprong.   

Deze mensen met een beperking beleefden veel plezier aan het boulen en veel van 

onze leden waren daarbij als vrijwilliger van de partij onder leiding van Frans Snaar. 
 

• Ben Durieux heeft het wassen van de vuile was op zich genomen, terwijl Nel 

Arrachart, Alie Bisschops, Margriet van Dijk en Adèle Zumbrink tientallen (!) 

kerststukjes hebben gemaakt voor op de tafels. De ‘finishend touch’ kwam van 

Frans Arrachart met een kleurrijk kerstservetje onder deze kerststukjes. 
 

• Wat zou een vereniging zijn zonder sponsors? Door het verdwijnen van het 

clubblad zijn ook de adverteerders verdwenen. Gelukkig waren een aantal 

adverteerders bereid een banner te plaatsen op onze website, sommigen zijn zelfs 

hoofdsponsor geworden met een grote banner op de website. Ook zijn er enkele 

reclameborden bij gekomen. Uw voorzitter en secretaris zijn regelmatig in de weer 

om het aantal sponsoren uit te breiden. 

ACCOMMODATIE 

• De werkzaamheden aan de accommodatie hebben in 2023 in het teken gestaan van 

het verminderen van het energieverbruik vanwege de stijgende energieprijzen.  

Ik noem de volgende werkzaamheden: 
 

1. De TL-lampen en noodverlichting zijn vervangen. door Led-verlichting. 

2. Er is door Koos en zijn mannen een spiksplinternieuwe fietsenstalling gebouwd; 

er zijn op het dak van beide fietsenstallingen 30 zonnepanelen geplaatst. 
 

 
 

3. Voor de warmwatervoorziening is een boiler geplaatst en voor de 

kookvoorzieningen zal nog een inductiekookplaat geplaatst worden. 

4. Om technische redenen is afgezien van een warmtepomp. 

5. In de toiletruimten zijn de oude wastafels vervangen  door wastafels met 

zuinigere handwas- en droogvoorzieningen. 
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• Op 9 juni  hebben vandalen een 

zelfgemaakte bom geplaatst in de 

stalen brievenbus, die aan het hek 

vastgemaakt is. Het deurtje aan de 

binnenkant is er met een knal door de 

deurruit gevlogen met glasscherven in 

de entree en door de kier onder de 

andere deuren ook naar de andere 

ruimtes. Schadepost: bijna € 900,- 

inclusief vervanging van de brievenbus. 

Deze schade werd niet vergoed door de 

verzekering omdat er sprake is van 

vandalisme en geen inbraak. 
 

 

SLOT 

Het jaar 2024 zal hopelijk wat rustiger verlopen. Toch heeft het bestuur nog genoeg  

ambities. In de Algemene Ledenvergadering zal het bestuur deze ambities uitspreken 

en ook de verdere voortgang van de planning voor 2024 uiteenzetten. 

Lisse, 26 maart 2024 

Arie Imthorn (secretaris)  

 

 

 


